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РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

На 20 януари София се превърна в център на икономическия и политическия диалог за Югоизточна Европа, като
посрещна участниците в Петия Софийски икономически форум. Събитието събра на едно място водещи фигури от
бизнеса, институциите и международните организации, за да обсъдят икономическите предизвикателства и
възможности за развитие в региона. Изпълнителният директор на БАИ, г-жа Мила Ненова, взе... 

Теория и практика от лектори в най-авторитетната арбитражна институция в България Арбитражният съд при
БТПП - лидер в извънсъдебното разрешаване на спорове, Ви предоставя възможност да вземете участие в
"Обучение за юристи по въпросите на търговския арбитраж и други алтернативни способи за разрешаване на
правни спорове", което ще се проведе за осемнадесета поредна година в периода 05 март 2025 – 2... 

Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) представи приоритетите си за 2025 г. В
пресконференцията участваха ръководителите на членуващите в АОБР работодателски организации – Васил
Велев, председател на Асоциацията на индустриалния капитал в България (АИКБ) и ротационен председател на
АОБР за 2025 г., Добри Митрев, председател на Българската стопанска камара (БСК), Цветан Сим... 

Създаването на филиал на Тракийския университет в Кюстендил е на финалната права, съобщиха от Търговско-
промишлена палата в града, след като председателят й Ваньо Костадинов е провел срещи за реализацията на
проекта. Секретарят на палата Йордан Беловодски разказа пред БТА, че вече е започнала процедура по
предоставянето на сградата на бившия дърводелски техникум в Кюстендил, който не функционира о... 

Заглавие: БЪЛГАРСКАТА АГЕНЦИЯ ЗА ИНВЕСТИЦИИ УЧАСТВА В ПЕТИЯ СОФИЙСКИ ИКОНОМИЧЕСКИ ФОРУМ
Дата: 23.01.2025 11:04
Медия: Българска агенция за инвестиции

Заглавие: Предстои започването на обучение по търговски арбитраж и други алтернативни способи за
разрешаване на правни спорове в Арбитражния съд при БТПП
Дата: 22.01.2025 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Асоциацията на организациите на българските работодатели представи приоритетите за 2025 г.
Дата: 23.01.2025 08:41
Медия: Industry Info

Заглавие: В ход е процедурата за предоставяне на сградата на бившия дърводелски техникум в Кюстендил за
нов филиал на Тракийския университет
Дата: 23.01.2025 10:39
Медия: Утро Русе

Заглавие: Цветан Симеонов: Австрийските фирми в България са с обективни и честни оценки за

https://investbg.government.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B0%D0%B3%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D1%83%D1%87/?lang=bg
https://www.bcci.bg/news/20738
https://industryinfo.bg/article/34280-asociaciiata-na-organizaciite-na-balgarskite-rabotodateli-predstavi-prioritetite-za-2025-g-
https://utroruse.com/article/1076119/
https://www.bcci.bg/news/20739


• ADVANTAGE AUSTRIA представи "голямата картина" на пазара у нас през погледа на австрийските инвеститори •
Стабилност и устойчивост са ключовите думи в прогнозата на австрийските компании за 2025, въпреки глобалната
икономическа несигурност В присъствието на медии, водещи бизнес организации и представители на деловите
среди, Австрийското търговско представителство ADVANTAGE AUSTRIA представи на... 

Нирадж Кумар, координатор за България и съседни страни на Федерацията на индийските индустрии /FII/, посети
БТПП и обсъди с председателя на Палатата Цветан Симеонов възможностите за сътрудничество между двете
организации. Кумар представи дейността на Федерацията, която има за цел да активизира икономическия, бизнес
и индустриален обхват на Индия. Организацията има представителства в над 42 страни... 

АОБР представи приоритетите си за 2025 година Асоциацията на организациите на българските работодатели
(АОБР) представи приоритетите си за 2025 година. В пресконференцията участваха ръководителите на
членуващите в АОБР работодателски организации: Васил Велев – председател на Асоциацията на индустриалния
капитал в България (АИКБ) и ротационен председател на АОБР за 2025 г., Добри Митрев – председат... 

Създаването на филиал на Тракийския университет в Кюстендил вече е на финалната права. Председателят на
Кюстендилската търговско-промишлената палата - Ваньо Костадинов проведе поредица от срещи във връзка с
реализацията на проекта. По време на работна среща с народния представител Христо Терзийски, г-н Костадинов
препотвърди своя ангажимент при реализацията на тази инициатива Палатата да продължи ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Кристофор Павлов, главен икономист в УниКредит Булбанк, във "В развитие", 22.01.2025Смятам, че известно
увеличение на данъците е неизбежно предвид, че застаряването на населението и по-големите средства за
отбрана ще ни наложат необходимостта да увеличим фискалните разходи, за да може публичният сектор да
финансира тези инвестиции. Всичко това означава, че трябва да водим дискусия как да увеличим ... 

Антидъмпинговите и изравнителните мита върху китайските гуми за камиони и автобуси бяха удължени с още пет
години.Европейската комисия публикува окончателното си решение за разширяване на антидъмпинговите и
антисубсидийните мита върху гумите за камиони и автобуси, произведени в Китай. Новите тарифи варират от 21,12
евро до 78,90 евро на гума и влизат в сила веднага след публикуването (16 януари) н... 

инвестиционния климат в страната ни
Дата: 23.01.2025 08:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП засилва партньорството си с Федерацията на индийските индустрии
Дата: 22.01.2025 23:55
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: ЕС се превърна в генератор на свръхбюрокрация и регулации за бизнеса
Дата: 22.01.2025 18:14
Медия: Флагман.бг

Заглавие: БТПП: Създаването на филиал на Тракийския университет в Кюстендил - на финалната права
Дата: 23.01.2025 12:30
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Увеличаването на данъците е неизбежно предвид повишените фискални разходи
Дата: 22.01.2025 17:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: ЕС увеличава митата върху китайските гуми за камиони
Дата: 23.01.2025 12:11
Медия: Камиони

https://www.bcci.bg/news/20740
https://www.flagman.bg/article/341079
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/819831-btpp-sazdavaneto-na-filial-na-trakiyskiya-universitet-v-kyustendil-na-finalna
https://www.bloombergtv.bg/a/17-v-razvitie/140065-uvelichavaneto-na-danatsite-e-neizbezhno-predvid-povishenite-fiskalni-razhodi
https://kamioni.bg/es-uvelichava-mitata-varhu-kitayskite-gumi-za-kamioni/


Българо-румънската търговска камара започва 2025 г. с нов изпълнителен директор. Промяната е част от
стратегията на БРТК да укрепи управленската си структура и да осигури устойчиво развитие на двустранните
търговски отношения между България и Румъния.Елеонора Иванова, основател и дългогодишен изпълнителен
директор на организацията, остава член на Управителния съвет и продължава да ръководи, развив... 

Накратко Приемът е с общ бюджет от 5,8 млн. лева Приемът е с общ бюджет от 5,8 млн. лева От земеделското
министерство съобщиха, че стартира прием на проекти за подпомагане на занаятч1ийски дейности в селските
райони. Целта на интервенцията е постигане диверсификация на икономиката в селските райони чрез
стимулиране и развитие на неселскостопански дейност. Чрез този прием ще се финансират проекти, ... 

Слънчевите панели са допринесли за 11% от електроенергията в ЕС, докато електроцентралите, използващи
въглища, са добавили 10%Европейският съюз е произвел повече електроенергия от слънчева светлина, отколкото
от въглища през миналата година, сочи нов доклад, който анализаторите наричат "крайъгълен камък" за прехода
към чиста енергия. Според данните на мозъчния тръст за климата Ember през 2024 г. с... 

В резултат на неразумното управление на публичните финанси през последните три години дефицитът в
държавния бюджет за първити три месеца на годината се очаква да бъде над 3.63 млрд лв., съобщи днес пред
журналисти в министерския съвет министърът на финансите Теменужка Петкова. Той е изчислен на база
заложените приходи и разходи с удължителния закон за бюджета, тъй като бюджет за 2025 година няма. ... 

В новата управляваща коалиция има разбиране данъците да не бъдат вдигани, заяви за БНТ депутатът от "Има
такъв народ" Станислав Балабанов: "Ще се опитаме максимално събираемостта от данъци, която предстои, да се
случи заедно с активното участие на институции, които е крайно време да заработят. Говорим за "Митници",
говорим за НАП по отношение на "сивия сектор" в държавата". Радостина Минчева Анал... 

В новата управляваща коалиция има разбиране данъците да не бъдат вдигани, заяви за БНТ депутатът от "Има
такъв народ" Станислав Балабанов: "Ще се опитаме максимално събираемостта от данъци, която предстои, да се
случи заедно с активното участие на институции, които е крайно време да заработят. Говорим за "Митници",
говорим за НАП по отношение на "сивия сектор" в държавата". 

Заглавие: Нов изпълнителен директор начело на Българо-румънската търговска камара
Дата: 23.01.2025 12:01
Медия: Arena media

Заглавие: Стартира прием на проекти за подпомагане на проекти в занаятчийството в селските региони
Дата: 23.01.2025 12:35
Медия: Нива БГ

Заглавие: Нов доклад: През 2024 г. ЕС е генерирал повече енергия от слънцето, отколкото от въглища
Дата: 23.01.2025 12:05
Медия: Profit

Заглавие: Петкова ще посегне към резерва "заради неразумна политика" и очакван дефицит
Дата: 23.01.2025 11:51
Медия: Дневник

Заглавие: Станислав Балабанов: В управляващата коалиция има разбиране данъците да не бъдат вдигани
Дата: 23.01.2025 11:36
Медия: Novini.site

Заглавие: Станислав Балабанов: В управляващата коалиция има разбиране данъците да не бъдат вдигани
Дата: 23.01.2025 11:02
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Глобалните бизнес лидери са оптимисти за икономиката, но осъзнават рисковете
Дата: 23.01.2025 12:37
Медия: Капитал

http://www.arenamedia.net/news.php?newsandpromotion_id=57522
https://nivabg.com/startira-priem-na-proekti-za-podpomagane-na-proekti-v-zanaiatchiistvoto-v-selskite-regioni/
https://profit.bg/article/2025012309395367451
https://www.dnevnik.bg/biznes/finansi/2025/01/23/4733452_finansoviiat_ministur_zaradi_nerazumna_politika/
https://novini.site/%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%B2-%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%B0%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B2-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%89%D0%B0%D1%82%D0%B0/
https://bnr.bg/post/102105499/stanislav-balabanov-v-upravlavashtata-koalicia-ima-razbirane-danacite-da-ne-badat-vdigani
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/sviat/2025/01/23/4733125_globalnite_biznes_lideri_sa_optimisti_za_ikonomikata/


Много от компаниите отчитат, че AI прави служителите им по-ефективни и има положителен ефект върху
приходите, показва проучване на PwCТемата накратко За първи път от две години положителните прогнози на
изпълнителните директори са повече от негативните. Въпреки това макроиконоическата нестабилност и
инфлацията остават най-големите заплахи за бизнеса. Почти половината от ръководителите смятат, че... 

Бизнесът и останалите небитови абонати ще получават компенсации за скъпия ток до края на март. При борсова
цена над 180 лева за мегаватчас разликата ще бъде изцяло компенсирана, реши правителството, което по този
начин одобри обещаната на работодателите и на синдикатите програма. Министърът на енергетиката Жечо
Станков коментира, че така сметките за електроенергия няма да се повишат и няма основан... 

Военна компания позлатява наш град. International Armorеd Group (IAG) избра Симитли за втория си завод в
България. Hoвoто пpeдпpиятиe ще е зa виcoĸoтexнoлoгичнo инoвaтивнo пpoизвoдcтвo нa cпeциaлизиpaнa вoeннa
тexниĸa. Компанията ще произвежда над 100 модела специализирани логистични бойни и тактически машини –
бронирани машини за армията, полицията, спешната медицинска помощ, специалните сили и д... 

На първото си заседание правителството взе изключително важно решение - програма за компенсация на
небитовите потребители за високите цени на електрическата енергия. То е в съответствие с удължителния бюджет
за 2025 г. Това каза енергийният министър Жечо Станков след заседанието на правителството, предаде репортер
на "Фокус".Основните ефекти са следните: "На първо място дърпане на ръчната спирачка... 

Бизнесът и останалите небитови абонати ще получават компенсации за скъпия ток до края на март. При борсова
цена над 180 лева за мегаватчас разликата ще бъде изцяло компенсирана, реши правителството, което по този
начин одобри обещаната на работодателите и на синдикатите програма. Министърът на енергетиката Жечо
Станков коментира, че така сметките за електроенергия няма да се повишат и няма основан... 

На първото си заседание кабинетът взе изключително важно решение, а именно Програма за компенсация на
небитовите потребители за високите цени на електрическата енергия. Това обяви на брифинг след заседанието на
Министерски съвет министърът на енергетиката Жечо Станков, предаде репортер на БГНЕС. Дърпаме на ръчната
спирачка на инфлационните процеси, свързани с цената на електрическата енергия. Инфл... 

Бизнесът и останалите небитови абонати ще получават компенсации за скъпия ток до края на март. При борсова

Заглавие: Компенсации за бизнеса за скъпия ток до края на март
Дата: 23.01.2025 12:36
Медия: Novini.site

Заглавие: Симитли става най-големият индустриален център в Югозападна България
Дата: 23.01.2025 11:37
Медия: ТопПреса

Заглавие: Правителството с програма за компенсация на бизнеса заради високите цени на тока
Дата: 23.01.2025 12:05
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Кабинетът прие програма за компенсиране на бизнеса за скъпия ток
Дата: 23.01.2025 13:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Жечо Станков: Приехме програма за компенсации за тока за бизнеса
Дата: 23.01.2025 12:39
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Компенсации за бизнеса за скъпия ток до края на март
Дата: 23.01.2025 13:37
Медия: Накратко

https://novini.site/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%BA%D1%8A%D0%BF%D0%B8%D1%8F-%D1%82%D0%BE%D0%BA-%D0%B4/
https://toppresa.com/369152/%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D1%83%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%B0
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Pravitelstvoto-s-programa-za-kompensaciya-na-biznesa-zaradi-visokite-ceni-na-toka-2421941
https://3e-news.net/bg/a/view/58715/kabinetyt-prie-programa-za-kompensirane-na-biznesa-za-skypija-tok
https://www.bgnes.bg/jecho-stankov-priehme-programa-za-kompensacii-za-toka-za-biznesa
https://nakratko.bg/category/26/270706/


цена над 180 лева за мегаватчас разликата ще бъде изцяло компенсирана, реши правителството, което по този
начин одобри обещаната на работодателите и на синдикатите програма. Министърът на енергетиката Жечо
Станков коментира, че така сметките за електроенергия няма да се повишат и няма основан... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Персонал, зает в сферата на услугите, гледачи за хора, работници в преработващата промишленост, охранители и
шофьори се търсят най-много на пазара на труда във Великотърновско. Справка с декемврийския бюлетин на
Дирекция "Бюро по труда" показва, че има нужда още от работници по събиране на отпадъци и сродни на тях,
квалифицирани служители за производство на храни, облекло, дървени изделия, предаде... 

Годишните нетни заплати в ЕС се различават значително, като варират от 9 355 евро в България до 49 035 евро в
ЛюксембургКаква част от брутната си заплата получавате реално е сложен въпрос, който зависи от различни
променливи, като компанията, за която работите, данъчните ставки в държавата ви, както и дали сте семеен с
деца или не. Все пак, можем да получим обща представа въз основа на данните на ... 

За тричленно семейство (двама работещи възрастни с едно дете до 14-годишна възраст) необходимият месечен
нетен общ доход за последното тримесечие на миналата година е 2653 лв. Това каза пред журналисти Пламен
Димитров, президент на КНСБ, цитирайки данните от Института за социални и синдикални изследвания (ИССИ)
към КНСБ. Данните са от традиционното наблюдение на потребителските цени и заплатата за... 

Обединените пенсионерски съюзи изпратиха своето обръщение към депутатите от 52-ото народно събрание и
коалиционното правителство на Росен Желязков. В позицията се казва: Изразявайки волята на 2 млн. български
пенсионери, ние се обръщаме към правителството на Росен Желязков с искания, които държим да бъдат
обсъдени в най-скоро време в парламента, управляващата коалиция и в Съвета за тристранно сътр... 

Над 8.7 млн. лв. забавени трудови възнаграждения, включително и задължения за предишни периоди, са
изплатени след намесата на контролните органи на Главната инспекция по труда (ГИТ) за 2024 г. За същия
период сумата на установените забавени заплати е 10.9 млн. лв. Инспекторите по труда през 2024 г. са установили
21 531 нарушения, свързани със заплащането на труда. От тях 5728 се отнасят до начисл... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Заглавие: Хора без много специални умения се търсят на пазара на труда във Великотърновско
Дата: 23.01.2025 08:10
Медия: Фокус

Заглавие: Брутно срещу нетно: Колко точно получават служителите в Европа
Дата: 23.01.2025 11:36
Медия: Profit

Заглавие: Тричленно семейство с дете до 14 години се нуждае от 2653 лв. месечен доход, а сам работещ - 1474
лв.
Дата: 23.01.2025 12:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Обединените пенсионерски съюзи с писмо до депутатите и премиера: Настояваме за преизчисляване
на пенсиите
Дата: 23.01.2025 10:23
Медия: Труд

Заглавие: Забавени заплати за над 8.7 млн. лв. са изплатени след намесата на Инспекцията по труда
Дата: 23.01.2025 12:35
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Рекорден брой американски компании искат да напуснат Китай
Дата: 23.01.2025 10:06

https://www.focus-news.net/novini/regioni/Hora-bez-mnogo-specialni-umeniya-se-tursyat-na-pazara-na-truda-vuv-Velikoturnovsko-2421478
https://profit.bg/article/2025012309141744879
https://3e-news.net/bg/a/view/58714/trichlenno-semejstvo-s-dete-do-14-godini-se-nujdae-ot-2653-lv-mesechen-dohod-a-sam-rabotesht-1474-lv
https://trud.bg/a/articles/%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B5%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%81%D1%8A%D1%8E%D0%B7%D0%B8-%D1%81-%D0%BF%D0%B8%D1%81%D0%BC%D0%BE-%D0%B4%D0%BE-%D0%B4%D0%B5%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%B5%D1%80%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B8%D0%B7%D1%87%D0%B8%D1%81%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5
https://www.mediapool.bg/zabaveni-zaplati-za-nad-87-mln-lv-sa-izplateni-sled-namesata-na-inspektsiyata-po-truda-news367335.html
https://profit.bg/article/2025012307501651181


Въпреки че Индия и страните от Югоизточна Азия остават най-популярната дестинация за преместване, 18% от
тях обмислят връщане в САЩСпоред бизнес проучване, публикувано в четвъртък, рекорден дял американски
компании в Китай ускоряват плановете си за преместване на производството или снабдяването. Около 30% от
анкетираните обмислят или започват такава диверсификация през 2024 г., надминавайки предиш... 

Илияна Илиева e новият изпълнителен директор на Българо-румънската търговска камара, съобщиха от
организацията. Илиева има дългогодишен опит в национални и международни компании. Завършила е финанси в
Университета за национално и световно стопанство. Има повече от 4 години професионален опит в банковата
сфера, а в последните 13 години работи в международна консултантска компания на различни позици... 

Бизнесът в България не е готов да изпълни изискването за регулярно публикуване на т.нар. отчети за устойчивост
наред с текущото и годишно счетоводно отчитане. Подаването на тези отчети трябва да бъде отложено с една
година. Това призовават депутати от ГЕРБ и "Продължаваме промяната", които са внесли в парламента два
отделни законопроекта за изменение в Закона за счетоводството. В този закон минала... 

Финансовият министър все още няма да иска извънреден доклад от ЕК и ЕЦБ за присъединяване към
еврозонатаБюджет 2025 Публични финанси България може да поиска извънреден доклад за еврото до края на
януари Публични финанси "Безотговорно поведение": Депутатите претупаха специалния бюджетен закон
Финансовият министър Теменужка Петкова има около три седмици, за да представи свой бюджет. След първото
ред... 

Богатството - този универсален, но несъвършен измерител за благополучие, винаги ще бъде във фокуса на
човешкото внимание. Заради огромната власт, която дават парите в нашия свят, със свръхбогатите са принудени
да се съобразяват и политиците. Тези дни го потвърди и президентът Джо Байдън, който в прощалната си реч
предупреди за "оформящата се олигархия" в САЩ, малко преди новоизбраният президент До... 

Обединените пенсионерски съюзи изпратиха своето обръщение към депутатите от 52-ото народно събрание и
коалиционното правителство на Росен Желязков.В позицията се казва:Изразявайки волята на 2 млн. български
пенсионери, ние се обръщаме към правителството на Росен Желязков с искания, които държим да бъдат
обсъдени в най-скоро време в парламента, управляващата коалиция и в Съвета за тристранно сътруд... 

Медия: Profit

Заглавие: Илияна Илиева e новият изпълнителен директор на Българо-румънската търговска камара,
съобщиха от организацията
Дата: 22.01.2025 15:19
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Чудо! ГЕРБ и ПП заедно бранят бизнеса
Дата: 23.01.2025 12:33
Медия: ГлобусНюс

Заглавие: "Трудна задача": Петкова има 3 седмици да направи нов бюджет, без да вдига данъци
Дата: 23.01.2025 11:55
Медия: Economic

Заглавие: Лъжат ли най-богатите, че са почнали от нулата?
Дата: 23.01.2025 12:04
Медия: MenTrend

Заглавие: Пенсионерите искат преизчисляване на пенсиите и закон за възрастните хора
Дата: 23.01.2025 09:19
Медия: Бургас 24

Заглавие: Концернът "Калашников" разработи опора/триножник за стрелково оръжие за поразяване на дронове
Дата: 22.01.2025 22:17
Медия: Pan.bg

https://www.bta.bg/bg/news/economy/819254-iliyana-ilieva-e-noviyat-izpalnitelen-direktor-na-balgaro-rumanskata-targovska-k
https://globusnews.net/%D1%87%D1%83%D0%B4%D0%BE-%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%B1-%D0%B8-%D0%BF%D0%BF-%D0%B7%D0%B0%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE-%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%8F%D1%82-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0/
https://www.economic.bg/bg/a/view/petkova-ima-3-sedmici-da-napravi-nov-budjet-bez-da-vdiga-danyci
https://www.mentrend.bg/Article/19767217
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Pensionerite-iskat-preizchislyavane-na-pensiite-i-zakon-za-vuzrastnite-hora-2421496
https://pan.bg/view_article-4-588749-koncernyt-kalashnikov-razraboti-oporatrinozhnik-za-strelkovo-ory.html


pan.bg Екипът на Центъра за проектиране и технологии "Калашников" е разработил нов продукт по поръчка на
силовите ведомства – тактическа опора за стрелково оръжие за борба с безпилотните летателни апарати. Както
съобщи днес в сряда, 22 януари, пресслужбата на концерна, опората е преминала тестове в зоната на бойни
действия в Украйна и е получила положителна оценка от руските военни. Тактическата о... 

Подразделенията на Силите за отбрана на Украйна са приели на въоръжение безпилотната система Poseidon,
местно производство.Според съобщение в канала Telegram на Министерството на отбраната на Украйна
системите са с електрически двигатели и модерна навигационна система.Отбелязва се също така, че Poseidon
изпълнява задачи при температури от -20 °С до +45 °С и при силен вятър. Батериите му се зарежда... 

Представители на компанията DRONES.BG проведоха лекция с учениците от НПГ по КТС – гр. Правец. Събитието
протече в две основни части, като всяка от тях предложи ценна информация и практическо преживяване,
свързани със света на дроновете. Професионалната гимназия посетиха основателят на компанията, Стоян
Йорданов, и неговия колега Здравко Брязов.В първата част на посещението гостите от DRONES.BG из... 

илюстративна снимка Българската асоциация на заведенията, Сдружението на заведенията в България и
Българска асоциация на ресторантьорите София изразяват искреното си възмущение от манипулативната
информация, изнесена от Националната агенция за приходите, че след Нова година нашият бранш ощетява
държавния бюджет. Това категорично не е вярно! Това се казва в позиция, разпространена до медиите.Ето пъ... 

Изборният кодекс се бута назад, защото вече "Има такъв народ" е в управление, а ПП-ДБ не считат, че скоро ще
има нови предсрочни парламентарни избори. Грозно е, когато се променя Изборният кодекс само когато
предстоят нови избори. Това заяви лидерът на МЕЧ Радостин Василев пред журналисти в Партийния дом. Той
обясни, че удължаването на 28 дни предложенията в Изборния кодекс между първо и второ чет... 

Най-близо до целта бяхме при кабинета "Борисов 3", категоричен е бившият вицепремиер"Ако България влезе в
еврозоната ще видим, че няма да кацнат извънземни в София заради тая работа. Ще забогатеем, ще бъдем горди,
ще има растеж, инвестиции и туризъм и нашите деца ще са горди, че са първокласни европейци" Бившият
вицепремиер и министър на финансите и транспорта Николай Василев беше категоричен, че ... 

Заглавие: ВСУ приеха на въоръжение безпилотната система Poseidon, украинско производство
Дата: 22.01.2025 18:19
Медия: Фокус

Заглавие: DRONES.BG с обучение на ученици в НПГ по КТС – град Правец
Дата: 22.01.2025 13:02
Медия: Botevgrad.NEWS

Заглавие: Ресторантьорите: НАП лъже нагло
Дата: 23.01.2025 12:35
Медия: Sofia24.bg

Заглавие: Радостин Василев: Измененията в Изборния кодекс целят само краткосрочни ползи
Дата: 23.01.2025 13:06
Медия: news 24

Заглавие: Николай Василев: Асен Василев като служебен министър предложи отлагането на влизането ни в
еврозоната
Дата: 23.01.2025 13:02
Медия: Дарик

Заглавие: Reuters: Ножът за руската икономика върви към кокала, Путин се страхува все повече
Дата: 23.01.2025 12:25
Медия: Actualno.com

https://www.focus-news.net/novini/mejdunarodni/VSU-prieha-na-vuoruzhenie-bezpilotnata-sistema-Poseidon-ukrainsko-proizvodstvo-2421153
http://botevgrad.news/2025/01/22/drones-bg-%D1%81-%D0%BE%D0%B1%D1%83%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%83%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%B2-%D0%BD%D0%BF%D0%B3-%D0%BF%D0%BE-%D0%BA%D1%82%D1%81-%D0%B3%D1%80%D0%B0/
https://www.sofia24.bg/novini/Bylgaria/Restorantyorite-NAP-luzhe-naglo-2422022
https://news24sofia.eu/radostin-vasilev-izmeneniyata-v-izborniya-kodeks-tselyat-samo-kratkosrochni-polzi/
https://darik.bg/nikolai-vasilev-asen-vasilev-kato-sluzeben-ministar-predlozi-otlaganeto-na-vlizaneto-ni-v-evrozonata
https://www.actualno.com/economy/reuters-nojyt-za-ruskata-ikonomika-vyrvi-kym-kokala-putin-se-strahuva-vse-poveche-news_2381044.html


Руският диктатор Владимир Путин, издирван от Трибунала в Хага за систематично отвличане на украински деца,
става все по-притеснен за състоянието на руската икономика. Това твърди агенция Reuters, която се позовава на
петима вътрешни източници. Конкретно – високата основна лихва, която води до още по-високи последващи лихви
по кредити, заеми и т.н., както и недостигът на работна ръка плюс неукротим... 

Изборният кодекс се бута назад, защото вече "Има такъв народ" е в управление, а ПП-ДБ не считат, че скоро ще
има нови предсрочни парламентарни избори. Грозно е, когато се променя Изборният кодекс само когато
предстоят нови избори. Това заяви лидерът на МЕЧ Радостин Василев пред журналисти в Партийния дом. Той
обясни, че удължаването на 28 дни предложенията в Изборния кодекс между първо и второ чет... 

Заглавие: Радостин Василев разочарован, че властта бута назад Изборния кодекс
Дата: 23.01.2025 12:14
Медия: News.bg

https://news.bg/politics/radostin-vasilev-razocharovan-che-vlastta-buta-nazad-izborniya-kodeks.html
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